
 

   Bestyrelsens beretning 2023 

 

o Endelig kunne generalforsamling igen holdes med fysisk fremmøde        

 

o Primært fokus i 2023 har været de løbende vedligeholdelsesopgaver. Bl.a: 

Særligt OBS-punkt har været græsslåning langs syrenhegn.   

Syrenhegn er blevet beskåret. 

Bynken tog desværre ”overhånd” i blomsterbedet ved skolen. Bedet forsøgt genetableret. Næste år må vise, om det var 

”nok”.  
 

o Møde og gennemgang af området med kommunen i foråret.  

Herunder bl.a. aftale om gennemsyn/vedligehold af træer langs vænger/stier.  

Særligt OBS-punkt er stien mod Søhuset, hvor belægning ikke udbedres tilstrækkeligt. Der arbejdes videre. 

 

o Vejdirektoratet har umiddelbart afvist at genetablere vildthegn langs motorvejen. Der arbejdes videre. 

 

o Bestyrelsen mødtes en kold novemberdag til markvandring med kommunen/naturteam samt Stavnsagergyden 15 og 

Tværgyden 1 for at høre om de initielle tanker for det nye skov- og naturområde ved Stavnsagergyden, som kommunen 

har hjemtaget. Vi håber og tror, at det bliver et aktiv for området og ser frem til at høre nærmere fra kommunen – og 

forhåbentlig blive inddraget i den overordnede planlægning - i det nye år. 

 

o Ændrede vilkår i forhold til mob.pay for foreninger, så der nu skal betales et gebyr på 0,99% pr. transaktion. Det vurderes 

dog ikke at have væsentlig økonomisk betydning, da der tidligere i stedet var fast månedligt gebyr, der nu bortfalder. 

 

o Der bruges desværre fortsat meget tid på kontingentinddrivelsen. Det bør ikke være nødvendigt      

 

o Der er kun 1 ledig grund tilbage i udstykningen.  

 

 

 

 

 

 

 


